
 

INTERPELACJA 

       Poznań, 27 maja 2020 r. 

 

Szanowny Pan 
Jacek Jaśkowiak 
Prezydent Miasta Poznania 

 

Interpelacja w sprawie dużej liczby umorzeń postępowań Straży Miejskiej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

mieszkańcy zgłaszający nieprawidłowe parkowanie pojazdów na poznańskich ulicach 
otrzymują w ostatnich tygodniach pisma od Straży Miejskiej z informacjami o umorzeniu 
postępowania. Wiele z nich dotyczy zgłoszeń sprzed ponad roku, powodem umorzenia 
jest przedawnienie (nie wykrycie sprawcy do czasu przedawnienia czynu). Nie są to 
jednostkowe przypadki, takich pism od SM mieszkańcy dostają dziesiątki, o ile nie setki. 

Zwracam się z prośbą o informacje: 

- ile do Straży Miejskiej wpłynęło zgłoszeń w 2019 roku i w pierwszych 4 miesiącach (od 
stycznia do kwietnia 2020 r.) w prawie nieprawidłowego parkowania pojazdów? 

- ilu sprawców zostało w w/w okresach ukaranych upomnieniem, ilu otrzymało karę 
finansową? 

- ile spraw w w/w okresach umorzono z powodu przedawnienia? 

- jaka jest przyczyna nie wykrywania tak dużej liczby sprawców? 

Proszę o intensyfikację działań Straży Miejskiej, nielegalne parkowanie to plaga w 
przestrzeni publicznej Poznania, często stwarzająca zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym i mocno ograniczająca dostępność chodników dla pieszych, To także 
niszczenie infrastruktury i zieleni. Nieuchronność kary jest podstawowym elementem 
prewencyjnym, tymczasem tak duża liczba umorzeń wskazuje na to, że z dużym 
prawdopodobieństwem kara nie zostanie wymierzona. 

Z poważaniem 

Dorota Bonk-Hammermeister  

Radna Miasta Poznania 


